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Hva:  Jurymøte 11 

Konkurranse: Equinor Norgescup senior & para 2025 Steinkjer 

Dato: 9. februar 2025 kl. 12.10-13.10 

Hvor: Steinkjer skistadion 

Tilstede: Geir Mauseth (TD), Trond Iversen (ass. TD), Morten Vannebo (rennleder), Erik 
Husby (arr.ansv. NSF), Daniel Myrmæl Helgestad (ass.TD), Fridtjof Rannem 
(fluorkontr. NSF), Stian Ludvigsen (rennsekr.) 

Referent: Stian Ludvigsen 

 
Jurymøte etter jaktstart søndag  

1. Sanksjoner 

Ingen sanksjoner 

 

2. Protester 

Ingen 

 

3. Resultatlister 

Lagt ut på arrangementets hjemmeside.  

 

4. Øvrige hendelser 

• Løypa og spor holdt meget godt. Unntak ett av sporene opp mot Heggesåsen. Rett 

vurdering å gjøre med justering av løypene. Fungerte godt med full bredde. 

• Starten fungerte godt. Rolig og god disiplin blant løperne 

• Informasjon i forkant både digitalt og i startområdet. 

• Løpere som ble tatt igjen tok hensyn og det fungerte bra. 

• Løpere har gitt gode tilbakemeldinger på det nye rennkonseptet. 

 

5. Forberedelser til neste konkurranse 

Ikke aktuelt 

 

6. Neste møte 

 

7. Totaloppsummeringa for helga 

Rennleder 

• Alt i alt har det gått veldig bra med det utgangspunktet man hadde med 

snøforholdene. Har fått til tre gode og ulike skirenn. Skryt til løypekjører og 

løypeteam. God øving for mange av funksjonærene. En god del av funksjonærene er 

nye og ser fordelen med å ha jevnlige arrangement for opplæring. God 

ansvarsfordeling, men viktig med å delegere flere av oppgavene fra rennleder.  



 

 
 

 
 

 

 
Side 2 

Jurymøte etter konkurranse 

Fra fluorkontrollør 
• Har fungert godt. Nok folk. 

• Oppvarming med gass fungerte veldig godt. 

TD-er 
• Skryt til arrangør med rennleder i spissen for å finne gode løsninger for løyper og 

organisering ut fra snøforholdene. 

• Svært god og effektiv kommunikasjon fra rennleder underveis i arrangementet. 

• Viktig med kontinuitet med representant fra NSF på slike typer arrangement. Skryt til 

Erik. 

• Juryrommet har fungert. God bevertning. 

Fra NSF ved Erik 
• Samarbeidet har fungert godt. Det har vært gode diskusjoner og meningsutvekslinger 

om en del krevende organisatoriske og sportslige vurderinger. 

• Trenger mer fokus på samarbeidet med TV-produksjonen mot NM neste år. 

o Tettere samarbeid om detaljer 

o NRK kommer med mange ansatte som krever plass krever plass og 

bevertning. 

 

 
 
Rennledelse   Teknisk Delegert 
Morten Vannebo  Geir Mauseth 


